To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: UNITED FINANCIAL INVESTMENTS اسم الشركة: المتحدة للاستثمارات المالية Date: 01-05-2024 10:39:38 AM Subject: Forming a new board of directors for the الموضوع: تشكيل مجلس ادارة جديد للشركة company Subsequent to the meeting of the company's general assembly on 4/28/2024 and the election of the members of the new board of directors of the company, and with reference to the company's board of directors meeting

لاحقا لاجتماع الهيئة العامة للشركة بتاريخ 2024/4/28 وانتخاب اعضاء مجلس ادارة جديد للشركة وبالاشارة الى اجتماع مجلس ادارة الشركة المنعقد بتاريخ 2024/4/29 نرفق لكم طيه قرار اعضاء مجلس الادارة المنتخبين بانتخاب - السيد خالد زكريا: رئيس مجلس الادارة - السيد طارق الحوراني: نائب رئيس مجلس الادارة - تعيين السيدة فادية عبدالله امين سر مجلس الادارة

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: رانيا حجازي

Secretary of the Board of Directors

held on 4/29/2024, we enclose herewith the decision of

Mr. Khaled Zakaria: Chairman of the Board of Directors -

the elected members of the board of directors to elect -

Mr. Tariq Al-Hourani: Vice Chairman of the Board of Directors - Appointment of Ms. Fadia Abdullah as

> وتفضلوا بقبول فائق الاحترام رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: رانيا حجازي

السادة هيئة الاوراق المالية

التاريخ: 01-05-2024 AM 10:39:38

السادة بورصة عمان